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vragen artikel 44.

Onregelmatigheden op de Rijswijkse Kermis.

De Rijswijkse kermis is een traditie waarvan Beter voor Rijswijk vind dat deze in ere dient te worden 
gehouden. Ondanks het feit dat er vele maatregelen zijn genomen met betrekking tot het terrein van 
de kermis ( afgesloten hekken, verkeersregelaars, ingangscontrole) wordt  het plezier van de kermis 
sinds enkele jaren vergald door jongeren, veelal niet afkomstig uit Rijswijk.

Nu blijkt, volgens informatie van Rijswijk TV, dat zowel op de openingsdag en zondagavond 
onregelmatigheden hebben voorgedaan op zowel het kermisterrein als het Bogaardplein. 
Als gevolg hiervan heeft Albert Heijn zijn supermarkt zondagavond vervroegd moeten sluiten terwijl 
de kermis zaterdagavond al vervroegd werd gesloten als gevolg van meldingen dat 
kermisexploitanten bedreigd zouden zijn .

Beter voor Rijswijk ontving verontruste vragen van ouders: "of het nog wel veilig is de kermis met 
kinderen te bezoeken".

De vragen van Beter voor Rijswijk aan het College zijn:

Is het College bekend met de onveilige situatie als gevolg van de wangedrag van bepaalde jongeren 
of groepen van jongeren?

Is het College bereid toegang tot het kermisterrein pas toe te staan na het vastleggen van de NAW 
gegevens van legitimatiebewijzen, met name van jongeren?
Dit kan een positief effect hebben op het gedrag van relschoppers. 

Zo nee, waarom niet?

Heel veel van dit soort jongeren zijn bekend bij de Politie en zijn dossiers beschikbaar.
Is het College bereid te onderzoeken of volgend jaar gezichtsherkennende camera's kunnen worden 
geïnstalleerd bij het betreden en verlaten van de kermis?  Het opsporen van verdachten is "een 
peace of cake". 

Zo nee, waarom niet?

Bent u bereid hier in overleg te gaan met de exploitanten zodat er volgend jaar weer een gezellige 
Rijswijkse kermis komt waarbij de bezoekers zich veilig voelen?

Zo nee, waarom niet?
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